

THE CORPORATION OF THE TOWN OF HEARST

Minutes of the special meeting of Council held on March 12, 2015 at noon in the Municipal Council Chambers at the Town Hall, 925 Alexandra Street, Hearst, Ontario.

Present:	Mayor	Roger Sigouin
	Councillor	Daniel Lemaire
	Councillor	Conrad Morin
	Councillor	Gérard Proulx
	Councillor	Raymond Vermette

Absent:	Councillor	André Rhéaume
	Councillor	Claude Gagnon

Staff:	CAO	Monique Lafrance
	Clerk	Janine Lecours
	HPDC General Manager	Jessy Richard

1. ADOPTION OF THE ORDER OF BUSINESS

Resolution No. 111-15

Proposed by: Councillor Conrad Morin
Seconded by: Councillor Raymond Vermette

BE IT RESOLVED that Council hereby waives the rules of procedures and that this special meeting of Council be hereby opened at 12:26 p.m. to discuss the 2015 budget of Hearst Power Distribution Company Limited.

CARRIED

Approval of Hearst Power Distribution Corporation`s 2015 budget

Mr. Jessy Richard, General Manager of the Hearst Power Distribution Corporation, outlined the 2015 budget highlights and concluded by saying that there will be no increase for users this year.

Mr. Richard answered various questions from members of Council.

The Mayor thanked Mr. Richard for his presentation and congratulated him for his good work in the past eight months.

Resolution No. 112-15

Proposed by: Councillor Conrad Morin
Seconded by: Councillor Gérard Proulx

BE IT RESOLVED that the 2015 budget of Hearst Power Distribution Company Limited totaling \$10,391,242 in revenues and \$10,300,318 in expenditures, be hereby approved.

CARRIED

2. ADJOURNMENT

Resolution No. 113-15

Proposed by: Councillor Daniel Lemaire
Seconded by: Councillor Raymond Vermette

BE IT RESOLVED that this special meeting of Council held on March 12, 2015 be adjourned at 12:52 p.m.

CARRIED

Mayor

Clerk

Le présent document compte 2 pages

LA CORPORATION DE LA VILLE DE HEARST

Procès-verbal de la réunion extraordinaire du Conseil tenue le 12 mars 2015 à midi en la salle du Conseil de l'Hôtel de ville, située au 925, rue Alexandra, Hearst, Ontario.

Présents:	Maire	Roger Sigouin
	Conseiller	Daniel Lemaire
	Conseiller	Conrad Morin
	Conseiller	Gérard Proulx
	Conseiller	Raymond Vermette

Absents :	Conseiller	André Rhéaume
	Conseiller	Claude Gagnon

Personnel:	AEC	Monique Lafrance
	Greffier	Janine Lecours
	Directeur général	
	HPDC	Jessy Richard

1. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR

Résolution no. 111-15

Proposée par : Conseiller Conrad Morin
Appuyée par : Conseiller Raymond Vermette

QU'IL SOIT RÉSOLU que le Conseil interrompe les règles de procédures et que cette réunion extraordinaire du Conseil soit maintenant ouverte à 12h26 afin de discuter du budget 2015 de la Corporation de distribution électrique de Hearst.

ADOPTÉE

Adoption du budget 2015 de la Corporation de distribution électrique de Hearst

M. Jessy Richard, directeur général de la Corporation de distribution électrique de Hearst fit la présentation des grandes lignes du budget 2015 de la Corporation tout en précisant qu'il n'y aura aucune augmentation pour les clients cette année.

M. Richard répondit aux questions variées des membres du Conseil.

Le maire remercia M. Richard pour sa présentation et le félicita pour son bon travail dans les derniers huit mois.

Résolution no. 112-15

Proposée par : Conseiller Conrad Morin
Appuyée par : Conseiller Gérard Proulx

QU'IL SOIT RÉSOLU d'approuver par la présente le budget 2015 de la Corporation de distribution électrique de Hearst Limitée, totalisant \$10,391,242 de recettes et \$10,300,318 de dépenses,

ADOPTÉE

2. FERMETURE DE LA SÉANCE

Résolution no. 113-15

Proposée par : Conseiller Daniel Lemaire
Appuyée par : Conseiller Raymond Vermette

QU'IL SOIT RÉSOLU que cette réunion extraordinaire du Conseil tenue le 12 mars 2015 soit maintenant levée à 12h52.

ADOPTÉE

Maire

Greffier